
Vend på bestyrelsesmødet den 11. november 2014 

Bestyrelsen er bekymret, fordi vi har mistanke om at nogle medlemmer bruger gift i haven. Dette er 

forbudt. 

Præmiefesten var en stor succes, med fremvisning af billeder fra de udvalgte haver. God mad og dejlig 

musik.  

Vi takker aktivitetsudvalget mange gange for det flotte arrangement. 

Da Thorkild har sagt sin stilling op som pladsmand søger vi en ny til foråret.  

Veje:  Jimmi vil så snart vejret tillader det køre med en høvl for at ordne vejene. 

Dræn: Der vil blive nedlagt dræn i løbet af foråret der hvor der trænger. 

Vores arbejdsweekend i oktober var der meget lille tilslutning fra medlemmerne i at deltage, det skuffer os 

en del og der er stadig meget der mangler at blive lavet i fælleshuset. 

 


